

## 書院聚會

### College Assembly

講題：年青創業家的故事 14/9/2007

Topic: Stories of Young Entrepreneurs



院長馮國培教授(右)致送紀念品予嘉賓講者大學創業研究中心區玉輝教授。

Professor Fung Kwok Pui, College Head (right), presenting souvenir to the guest speaker, Professor Kevin Au, the University's Centre for Entrepreneurship.



## 書院聚會

### College Assembly

主題：墨西哥舞蹈表演 21/9/2007

Topic: Achai - Mexican Mariachi and Folkloric Dance



墨西哥駐港總領事Mr Mario Leal介紹墨西哥的文化特色。

Mr Mario Leal, Consul-General of Mexico, delivering a talk on Mexican Culture to the Assembly.



墨西哥舞蹈團為聯合同學表演精彩的舞蹈。

The terrific Mexican Mariachi and Folkloric Dance -Achai.



李鉅能校友伉儷(中及左三)慷慨捐出港幣五百萬元予聯合書院，成立福意助學金，支票由院長馮國培教授(最左)接受。學生會會長周凱峰同學(右二)、書院工商管理學院院會主席林嘉毅同學(右三)及幹事黃競賢同學(左二)代表致送紀念品予李氏伉儷。

Mr and Mrs Lee Kui Nang (centre and third from left) donated HK\$5,000,000 to United College for establishing Fook Yee Prizes. Professor Fung Kwok Pui, College Head (far left), receiving the cheque from Mr Lee. Mr Calvin Chau, President of UC Student Union (second from right), Mr Edmond Lam (third from right) and Mr Wong King Yin (second from left), President and Executive Committee Member of United College Business Administration Association, presented souvenir to Mr and Mrs Lee as a token of thanks.



院長馮國培教授(右)致送紀念品予墨西哥駐港總領事Mr Mario Leal(中)，由書院輔導長王香生教授陪同。Professor Fung Kwok Pui, College Head (right), presenting souvenir to Mr Mario Leal, Consul-General of Mexico (centre), accompanied by Professor Stephen Wong, Dean of Students.



院長馮國培教授、墨西哥駐港總領事Mr Mario Leal、到場嘉賓與一眾墨西哥舞蹈團成員拍照留念。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, Mr Mario Leal, Consul-General of Mexico, Guests and all Achai performers posed a group photo.